

SHOWER CLEANER

NETTOYANT POUR DOUCHE

Product #129276

www.stateindustrial.com



State Ready Clean[®] No-Scrub Shower Cleaner

- Cleans showers and tubs
- Contains no bleach or harsh fumes
- Cleans mold & mildew stains

Care For Work Environments[®]

NET CONTENTS/CONTENU NET: 1 U.S. Gallon (3.78L)

FOR INDUSTRIAL AND INSTITUTIONAL USE ONLY.
SEULEMENT POUR UN USAGE INDUSTRIEL ET INSTITUTIONNEL.

DIRECTIONS FOR USE:

Remove cap from bottle and attach sprayer. Spray Ready Clean No-Scrub Shower Cleaner on shower surfaces to be cleaned. For best results leave on surface 8-12 hours, but no more than 24 hours. Rinse all shower surfaces thoroughly before entering.

Note: After using Ready Clean No-Scrub Shower Cleaner, always thoroughly rinse shower surfaces before entering. Wet shower surfaces could be slippery. Do not use on natural marble. Test product in a small inconspicuous area prior to use.

MODE D'EMPLOI :

Retirer le bouchon de la bouteille et fixer le pulvérisateur. Pulvériser Ready Clean No-Scrub Shower Cleaner sur les surfaces de la douche à nettoyer. Pour des résultats optimaux, laisser agir le produit sur les surfaces de 8 à 12 heures, mais pas plus de 24 heures. Bien rincer toutes les surfaces de la douche avant d'y entrer

Remarque : Après l'utilisation du Ready Clean No-Scrub Shower Cleaner, toujours bien rincer les surfaces de la douche avant d'y entrer. Les surfaces mouillées de la douche pourraient être glissantes. Ne pas utiliser le produit sur le marbre naturel. Faire un essai du produit dans une zone non apparente avant de l'appliquer sur toute la surface.

INGREDIENTS/INGRÉDIENTS: Water (7732-18-5), Tetrasodium EDTA (64-02-8), Linear Alcohol Ethoxylate Blend (Proprietary), Lauramine oxide (1643-20-5), Dimethyltetradecylamine oxide (3332-57-2), Citric Acid (77-92-9), Sodium hydroxide (1310-73-2), Polyethylene glycol monoundecyl ether (34398-01-1), Fragrance (Proprietary). Visit www.stateindustrial.com for additional information.

Seller shall not be liable for consequential, special, or indirect damages from use of their product and liability is expressly limited to the refund of purchase price or replacement of product.

SDS AND PRODUCT INFORMATION



State Industrial Products

5915 Landerbrook Drive
Mayfield Heights, OH 44124
To Order Call: 1-866-747-2229

6935 Davand Drive
Mississauga, Ontario L5T 1L5
To Order Call: 1-800-668-6513

Royal Industrial Park, Bldg "M"
Local #5, Carr 869, km 1.5 Palmas
Cataño, P.R. 00962
To Order Call: 787-275-3185



WARNING Causes skin irritation. Causes serious eye irritation. May be harmful if inhaled. May cause an allergic skin reaction.

PRECAUTIONS Avoid breathing vapors. Wash hands thoroughly after handling. Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace. Wear protective gloves, protective clothing, and eye protection. **FIRST AID** IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water. IF INHALED: Call a POISON CENTER or physician if you feel unwell. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. IF SKIN irritation occurs: Get medical attention. IF SKIN irritation or rash occurs: Get medical advice. If eye irritation persists: Get medical advice. Take off immediately all contaminated clothing and wash it before reuse. Take off contaminated clothing and wash before reuse. **STORAGE** Store locked up. **DISPOSAL** Dispose of container in accordance with all Federal, State and Local Regulations regarding waste disposal.

Keep out of reach of children. Read label before use. SDS available at www.stateindustrial.com or 1-800-782-2436

AVERTISSEMENT Provoque une irritation cutanée. Provoque une sévère irritation des yeux. Peut être nocif en cas d'inhalation. Peut causer une réaction allergique cutanée.

PRÉCAUTIONS Éviter de respirer les vapeurs. Se laver soigneusement la peau après manutention. Les vêtements de travail contaminés ne devraient pas sortir du lieu de travail. Porter des gants de protection, des vêtements de protection, une protection oculaire. **PREMIERS SOINS** EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: laver abondamment à l'eau et au savon. EN CAS D'INHALATION : Appeler un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin en cas de malaise. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. En cas d'irritation cutanée: consulter un médecin. En cas d'irritation ou d'éruption cutanée: consulter un médecin. Si l'irritation oculaire persiste: consulter un médecin. Retirer les vêtements contaminés et lessiver avant de les porter de nouveau. Retirer les vêtements contaminés et lessiver avant de les porter de nouveau. **STOCKAGE** Entreposer dans un endroit verrouillé. **ÉLIMINATION** Éliminer le contenant conformément à tous les règlements fédéraux, d'État et locales en matière d'élimination des déchets.

Garder hors de la portée des enfants. Lire l'étiquette avant utilisation. La fiche signalétique est disponible à www.stateindustrial.com ou en communiquant au 1-800-782-2436.

MADE IN THE USA



42N11 129276LBL
© State Ind Prodt Co. 2024